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OBČINA SLOVENSKA BISTRICA 
KRAJEVNA SKUPNOST ČREŠNJEVEC 
Črešnjevec 43 
2310 Slovenska Bistrica 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
6. redne seje sveta KS Črešnjevec, ki je bila 17.04.2024  ob 18.00 uri v prostorih KS Črešnjevec,  z 

naslednjim: 
 

 
 dnevnim redom 

 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti; 
2. Pregled, obravnava in potrditev zapisnika 5. redne seje; 
3. Pregled in potrditev zaključnega računa za leto 2023; 
4. Obravnava plana dela za leto 2024; 
5. 1. maj; 
6. Predlog novih cen najema grobov; 
7. Obravnava prošenj in mnenj; 
8. Vprašanja in pobude krajanov; 
9. Razno. 
 

PRISOTNI: Franc Podgrajšek, Gregor Sobotič, Jure Špec, Peter Žišt, Suzana Krhlanko, Boštjan Rajher, Dejan 
Novak 

OSTALI PRISOTNI: Aleš Šetar,  Jože Zorko, Maja Križanec 

 
 
AD 1 
Ugotovitev sklepčnosti 
 
G. Podgrajšek ( v nadaljevanju predsednik) je pričel s sejo in ugotovil, da smo sklepčni. 
 
sprejme se  
 
Sklep št. 1 
Potrdi se sklepčnost 6. redne seje, ki jo prisotni potrdijo z dvigom rok. 
 
 
AD 2 
Pregled, obravnava in potrditev zapisnika 5. redne seje 
 
Navzoči so dobili zapisnik 5. redne seje po mailu in so ga pregledali. Nanj ni bilo pripomb. 
 
Sklep št. 2: 
Prisotni potrdijo zapisnik 5. redne seje. 
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AD3 
Pregled in potrditev zaključnega računa za leto 2023 
 
Predsednik je zbranim posredoval v pregled (v pisni obliki) Zaključni račun za leto 2023. 
Zbrane je seznanil z določenimi pomembnimi podatki in sicer najprej o tem, da se je ostanek sredstev 
5.923€ prenesel v leto 2024 na konto obnove cest. 
Prav tako jim je prebral iz Plana proračuna, da smo imeli imamo na voljo v lanskem letu 108.000€ denarja, 
od tega 61.106€ za investicije v cestno infrastrukturo, 12.000€  za komunalno infrastrukturo ter ostalo za 
funkcionalno dejavnost. 
Prihodki s strani pokopališča so znašali 10.588€ (grobarina, najem mrliške vežice in svečomat). 
Glavnina sredstev je bila porabljena za ceste.  
S strani članov je bila dana pobuda, da se zaključni račun naloži na stran KS. Prav tako je bila razprava o 
obsežnosti podatkov iz zaključnega računa, zato ga je na seji težko potrditi. 
 
Sklep št 3.: 
Sodelujoči so bili seznanjeni z zaključnim računom za leto 2023 in so ga tudi potrdili. 
 
 
AD4 
Obravnava plana dela za leto 2024 
 
Predsednik je zbranim dejal, da so najpomembnejše ceste, pločniki in kanalizacija. 
Po rebalansu dobimo za leto 2024 na razpolago 82.000€, prihodki od mrliške vežice in pokopališča bodo 
znašali planirano 11.850€. 
21.625€ bomo namenili za funkcionalno dejavnost (stroški elektrike, vode, telefon, podjemne pogodbe, 
sejnine…). 
40.598€ bomo imamo na razpolago za investicije, od tega 8.421€ za tekoče vzdrževanje in 32.000€ za 
investicije v cestno infrastrukturo. 
Med investicijami se omenjajo študije projektov, za novo avtobusno postajo v  Trnovcu ter športno  igrišče 
na Črešnjevcu. G. Špec poudari obsežnost projekta zeber na Vrhlogi in Črešnjevcu. Vsi se strinjajo, da visoki 
zneski za mostove v Farovcu in Pretrežu niso sprejemljivi in da bo morala vse investicije voditi občina SB. G. 
Podgrajšek tudi doda, da avtobusna postaja na Pretrežu ni enostaven projekt, ker se mora zadostiti 
varnostnim režimom. G Špec in g. Žišt se strinjata in poudarita, da je potrebno pridobiti vsaj predračune, 
da se zadeve začnejo premikati. 
Poraja se vprašanje pogostosti košenja trave (verjetno bo letos potrebno kositi 3x, lani smo samo 2x) in g. 
Novak opozori še na neutrjene bankine na cesti proti marofu in naprej proti smetišču. 
Razprava je naprej tekla o cesti pri Marofu, ki bi jo načelno lahko odstopili Občini in bi s tem imeli eno 
težavo manj, vendar se na koncu zbrani o tem niso zedinili in ostaja zaenkrat v upravljanju KS. 
Rečeno je bilo, da so tribune na Črešnjevcu nujno potrebne, predvsem gre za varnost gledalcev, da pa je 
strošek za radarje na Črešnjevcu in Vrhlogi zelo visok (najmanj 3.000€ po kosu). 
Predlog sanacije cest: 

 PRETREŽ – pred Brankom je nujno potrebno narediti muldo. Predračun podjetja KRT znaša 2.828€ 
za 25 tm. Ker je cesta občinska, se g. Žišt s tem ni strinjal, ne glede na to, da bi KS zahtevala 
refundacijo sredstev; 

 CESTA V BREZJE – cesta dobesedno razpada. Predračun znaša 32.000€; 

 VRHLOGA pri Kampušu – predračun znaša 19.000€ 

 ČREŠNJEVEC (Jurič) – 4.800€ za muldo. 
Zbrani so se strinjali, da se predlaga Občini, da boljše poskrbi za svoje ceste, KS pa bo sanirala Brezje. 
Na pobudo g. Novaka se sprejme dogovor o nakupu velikega ogledala v vrednosti 300€ za Vrhlogo. 
Govora je bilo tudi o slivi nasproti Urbančiča, katere veje silijo na cesto. Potrebno je kontaktirati tistega, ki 
tam ureja okolico. 
Prav tako bi bilo potrebno odstraniti topol (Hudin) in očistiti žlebove, zato bosta v kontaktu g. Novak in g. 
Podgrajšek. 
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G. Zorko opozori na ovinek pri Pliberšku in porajal se je dvom, ali je bila meritev uradna. Prav tako je 
povedal, da je g. Krhlanko izrazil svoje mnenje glede nove ceste proti Kresniku. Potreben je sestanek z 
vključenimi. 
 
Kanalizacija: 

 ker se leta 2014 ni saniralo vse, se je g. Močnik Viktor obrnil tudi na Občino in izrazil svoje 
nezadovoljstvo glede kanalizacije. 150 m naj bi bilo ostalo betonskih cevi in tam se ne more voziti s 
traktorjem. G. Podgrajšek že ima nekaj ponudb, vendar bi morali najti varianto, da plačamo največ 
7.900€, kolikor imamo za to tudi planirano; 

 imamo tudi predračun za Vrhlogo, Črešnjevec in spodnji del Črešnjevca; 3.300€ samo za cevi, 
dodatno je še delo in ostali material. 

 
Sklep št 4.: 
Potrjuje se plan dela za leto 2024. 
 
 
AD5 
Prvi maj 
 
Razprava je tekla o vrednosti, ki bi se razdelila vasem za nabavo hrane in pijače ob postavljanju majskega 
drevesa. G. Šetar je vztrajal, da se mora vrednost (govorili smo o 1.000€ oz. 1.200€) razdeliti po vaseh 
glede na število prebivalcev. Ostali člani so se s tem niso strinjali, zato je g. Šetar po koncu točke zapustil 
sejo in odstopil iz mesta člana VO Črešnjevec. 
 
Sklep št 5: 
Vsak vaški odbor bo lahko nabavil v podjetju Jager Pragersko za 200€ blaga, ki bo namenjeno krajanom  ob 
postavljanju majskega drevesa.  
  
 
AD6 
Predlog novih cen za najemnine grobov  
 
Zaradi nespremenjenih cen najemov grobov od leta 2013 in posledično zaradi vedno višjih stroškov tako 
komunalne in ostalih dejavnosti, g. Podgrajšek predlaga naslednji popravek cen in sicer: 

- enojni grob iz sedanjih 16€ na 20€ letno in  
- družinski grob iz sedanjih 25€ na 30€ letno. 

 
Sklep št 6 : 
Vsi prisotni potrdijo predlog novih cen najema grobov in g. Podgrajšek čimprej predlog pošlje na Občinski 
svet. 
 
 
AD7 
Obravnava prošenj in mnenj  
 
Prisotni so bili seznanjeni s prošnjo družin Kampuš in Leskovar iz Vrhloge o sofinanciranju cvetja za 
zasaditev korit v vrednosti 50€. 
Razprava je tekla tudi o ustreznosti košev za smeti in o zasaditvi cvetja tudi na Pretrežu. 
 
Sklep št. 7 : 

Potrjuje se nakup cvetja za Vrhlogo in Pretrež, glede košev še poiščemo ustrezno varianto. 
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AD8 
Vprašanja in pobude krajanov 
 
Ga. Verlak je pisala na elektronski naslov KS in sprašuje, zakaj imamo osvetljeno pokopališče samo v času 
praznikov, saj sama obiskuje pokopališče tudi pozno zvečer in jo moti tema. 
 
Sklep št. 8 : 
 
G. Sobotič pridobi ponudbo za osvetlitev s fotocelicami in se le to uredi, tajništvo odgovori ge. Verlak. 
 
 
AD9 
Razno 
 
Predsednik seznani zbrane, da so pri cerkvenih reflektorjih zamenjane luči, postavila se je tudi nova luč, ki 
osvetljuje cerkveno stopnišče, stroške je pokrila Občina. 2. faza je ureditev luči pri Robarju v Lokanji vasi. 
Proti ovinku v vasi Pretrež je potrebno položiti 1400 m cevi v vrednosti 20.000€, kar je predpriprava za 
osvetlitev. Na naš predlog, nam občina ni odobrila dodatna sredstva. 
Na pobudo Srečka Štajnbaher, so se pri cerkvi sv. Mihaela, pričele aktivnosti, da bi se  saniralo cerkveno 
obzidje in ustrezno zaščitili rimski kamni. KS ne bo imela nobenih finančnih posledic, razen organizacijo 
posameznih sestankov. Do sedaj sta bila organizirana dva sestanka. Pri tem projektu sodelujejo: ZVKDS 
Maribor, , Zavod za kulturo SB, Pokrajinski muzej Maribor, Primož Predan, Tanja Simonič Korošak in Srečko 
Štajnbacher in predsednik KS Črešnjevec. Naslednji je predvidoma v mesecu maju, na katerega bo vabljen 
tudi župan občine SB. 
Mirko Munda bo naslednje leto izdal knjigo o zgodovini KS Črešnjevec, predvidoma v naslednjem letu. 
Na Vrhlogi in Črešnjevcu je potrebno paziti pri projektni dokumentaciji glede vode – potrebno je napisati, 
da gre zgolj za zalivanje. Preveril bo g. Sobotič. 
G. Sobotič tudi pove, da je v Lokanji vasi sicer saniran plaz, niso pa vaščani zadovoljni s kvaliteto opravljene 
storitve. 
Ob koncu je še g. Žišt opozoril na pravočasno izplačevanje Podjemnih pogodb in opozoril, da je potrebno 
imeti vsak mesec na voljo rezerviran določen znesek, ki ga je potrebno prioritetno izplačevati 
podjemnikom. Predsednik je zagotovil, da bo v letošnjem letu po proračunu dovolj finančnih sredstev za 
funkcionalno dejavnost krajevne skupnosti. 
 
 
 
Seja je bila končana ob 20.45 uri. 
 
 
 

 
Zapisala:                                                                                         Predsednik sveta KS Črešnjevec 

 
Maja Križanec                                                                                Franc Podgrajšek 

 
 


